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Ce gre za krajšo odsotnost, mora za vodenje poskrbeti predsednik uprave,
pravi nadzornik Triglava Igor Mihajlovic
B Tanja Smrekar
tanja.smrekar@finance.si

Predsednika uprave
Triglava Matjaža Rakovca
zaradi zdravstvenih težav
spomladi v službi ni bilo
kar nekaj časa. Nekateri viri
pravijo, da je »po malem
manjkal tri mesece«,
Rakovec trdi, da ga ni bilo
manj kot tri tedne.

Kdo prevzame vajeti, ko ni
šefa? Tokrat jih je član uprave
Andrej Slapar. Rakovec trdi, da
zdravstvenih težav nima več in
bo odslej ves čas v službi.

Stvar je urejena
znotraj uprave

»Če ne gre za daljšo odso-
tnost, ki nadzornemu svetu ni
bila znana, ni naloga nadzorni-
kov, da se ukvarjajo z vodenjem
družbe. Predsednik uprave mora
sam ustrezno poskrbeti za nado-
meščanje,«pravi nadzornik Igor
Mihajlovic. To so po Rakovčevi
razlagi tudi storili.

Za mnenje o Rakovčevi od-
sotnosti smo želeli povprašati
tudi prvega nadzornika Boruta
Jamnika, ki pa ni bil dosegljiv in
ga tudi ni bilo na včerajšnji le-
tni skupščini. Njegov namestnik
Uroš Slavinec je skupaj z nad-
zornikomAljošo Valentinčičem
zatrdil, da Rakovčeve odsotnosti
niso občutili, saj je bil ves čas
bolezni »nekako že navzoč, če

ne fizično, pa po telefonu«.

Rakovec: Petkov ne
špricam!

Naši viri pravijo, da Rakovca
večkrat ob petkih ni na Triglavu.
Šef Triglava je to odločno za-
nikal, češ da gre za laž. S tem
tudi niso seznanjeni nadzorniki
Mihajlovic, Slavinec in Valen-
tinčič. Je pa Mihajlovic dejal,
da bi bili »glede na splošne po-
goje in značilnosti poslovanja
celotne skupine, blago rečeno,
zaželena 110-odstotna navzoč-
nost in angažiranost vseh članov
uprave«.

Upadanje premij,
tržnega deleža in izgube

Triglavu zadnje mesece upa-
da tržni delež. Lani so pobrali
tudi za odstotek manj premij kot
predlanskim: skupina Triglav
jih je pobrala za 1,022 milijarde,
zavarovalnica pa 744 milijonov
evrov.Imeli so 1,8 milijona evrov
izgube. Težave imajo s poslo-
vanjem v hčerinskih družbah
po Balkanu, menda predvsem
s slabimi plačniki. Rakovec je na
včerajšnji skupščini povedal, da
se za tržni delež ne nameravajo
bojevati, češ da imajo »raje dobre
rezultate kot veliko zavarovan-
cev za vsako ceno«. Zaradi poslo-
vanja v minulem letu delničarji
tudi ne bodo dobili dividend. O
delitvi 252 milijonov evrov bi-
lančnega dobička bodo tako la-

stniki odločali v prihodnj ih letih.
Več o skupščini lahko preberete
na naslovu (http://www.finance.
si/283396).

Klemenčičeva:
Naredite revizije!

Na skupščini je nekdanjo
dolgoletnopredsednico uprave
Triglava, zdaj malo delničar-
ko Nado Klemenčič zanimalo
predvsem, kako je zavaroval-
nico vodila nekdanja uprava
Andreja Kociča. Kocič je sicer
odstopil maja lani. Klemenči-
čevo je zanimalo, ali bo upra-
va zahtevala izredno revizijo
prejšnjih poslov: »Prav je, da
uprava o ugotovitvah in ukre-
pih obvesti delničarje.Pri tem
mislim na (domnevne, op. a.)
velike strokovne napake, ki so
bile storjene v tem obdobju,
kot so negospodarna poraba
sredstev, cena nakupa zava-
rovalnic v Makedoniji in Črni
gori, razgraditev nekaterih re-
zervacij, trgovanje z zemljišči
in podobno.« Rakovec je od-
govoril, da na Triglavu pote-
kajo notranje revizije v zvezi
z minulim poslovanjem.

Klemenčičeva je bila tudi ne-
zadovoljna,ker letos ne bo divi-
dend. Te so zahtevali tudi mali
delničarji - nekateri 40 centov
bruto na delnico, drugi 10, ven-
dar njihova nasprotnapredloga
nista bila izglasovana. •
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► »Zaželeni bi bili 110-odstotna
navzočnost in angažiranost vseh
članov uprave,« pravi nadzornik
Triglava Igor Mihajlovic (levo).
Šef Triglava Matjaž Rakovec za-
vrača neuradne očitke, da ga ni v
službi vsak dan.




